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Ερώτηση προς τον Υπουργό Υγείας Αθανάσιο Πλεύρη 

- 

Αρμόδια Υφυπουργός Ζωή Ράπτη 

 

Αθήνα, 6 Φεβρουαρίου 2023 

 

 

Θέμα: Η λειτουργία δομής του  ΟΚΑΝΑ στον Πειραιά χρειάζεται διαβούλευση και 

σχέδιο. 

 

Η απόφαση του ΟΚΑΝΑ για την λειτουργία παραρτήματος του στα Μανιάτικα του 

Πειραιά μας θέτει όλους προ τετελεσμένου. Σύσσωμοι οι σύλλογοι είναι αντίθετοι, η 

τοπική κοινωνία είναι ανάστατη και στο σύνολό της δεν επιθυμεί τέτοιου είδους δομή στο 

σημείο που επιλέχθηκε ερήμην όλων μας, μιας και πρόκειται για μια τόσο 

πυκνοκατοικημένη περιοχή, κοντά σε σχολεία και παιδικές χαρές. 

 

Αναντίρρητα,  η αντιμετώπιση της μάστιγας των ναρκωτικών και των 

εξαρτημένων συνανθρώπων μας είναι σημαντικό ζήτημα και καθοριστικής σημασίας, 

εξίσου σημαντική όμως είναι η κοινωνική συνοχή της τοπικής κοινωνίας του Πειραιά και 

των γειτονιών του. 

 

Στόχος όλων μας είναι να  επικρατήσει η κοινή λογική και να εργαστούμε προς τη 

βέλτιστη λύση τόσο για την τοπική κοινωνία του Πειραιά, όσο και για τα εξαρτημένα 

άτομα. 

 

Αποφάσεις σαν αυτές είναι απαραίτητο να λαμβάνονται κατόπιν διαλόγου και 

συζήτησης, με οργανωμένο σχέδιο και λαμβάνοντας υπ' όψιν πολλές πρωταρχικής 

σημασίας παραμέτρους, καθώς και το ιστορικό προηγούμενο της πόλης. 

 

Για τους λόγους αυτούς 

Η κυρία Υφυπουργός παρακαλείται να απαντήσει στα ακόλουθα ερωτήματα 
 

1. Με ποια κριτήρια επιλέχθηκε ο Πειραιάς το 2017, από την τότε ηγεσία του 

Υπουργείου Υγείας για να δημιουργηθεί η συγκεκριμένη δομή; 
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2. Με ποια κριτήρια επιλέχθηκε από την διοίκηση του ΟΚΑΝΑ να δημιουργηθεί η εν 

λόγω εγκατάσταση στα Μανιάτικα συγκεκριμένα; 

 

3. Ήταν ενήμερος ο Δήμαρχος Πειραιά, το Δημοτικό Συμβούλιο της πόλης μας, το 

Τοπικό Συμβούλιο της 5ης Κοινότητας καθώς και οι λοιποί  εμπλεκόμενοι φορείς 

όπως η Ελληνική Αστυνομία, η Πυροσβεστική και το ΕΚΑΒ για την πρόθεση αυτή; 

 

4. Κατά τη διαδικασία αδειοδότησης του παραρτήματος αυτού, ήταν αναγκαία η 

παροχή προέγκρισης ή η βεβαίωση εγκατάστασης από την αρμόδια υπηρεσία; Εάν 

ήταν αναγκαία, έχει εκδοθεί και πότε; 

 

5. Έχει ελεγχθεί η άδεια δόμησης του κτηρίου; 

 

6. Ήταν απαραίτητη η βεβαίωση για χρήση γης; 

 

7. Η χρήση του κτηρίου επιτρέπει την ίδρυση τέτοιας δομής; 

 

8. Έγιναν διαδικασίες αλλαγής χρήσης κτηρίου στην Πολεοδομία του Δήμου Πειραιά 

και εάν ναι, ποιο το αποτέλεσμα των ενεργειών αυτών; 

 

9. Η πραγματική κατάσταση των χώρων είναι η ίδια με τα κατατεθειμένα σχέδια της 

αδείας οικοδομής; Εφαρμόζονται οι διατάξεις του Ν.Ο.Κ. ή του Γ.Ο.Κ. (για τα 

παλαιότερα κτήρια); 

 

10. Έχει μεταβιβαστεί η παροχή του μετρητή ρεύματος και της Ε.Υ.Δ.Α.Π. στο όνομα 

του φορέα; 

 

11. Έχει χορηγηθεί από τον Δήμο Πειραιά άδεια ίδρυσης και λειτουργίας της δομής; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής. 

Χριστόφορος - Εμμανουήλ Μπουτσικάκης 

Βουλευτής Α' Πειραιά και Νήσων - Νέα Δημοκρατία 

 

 
 
 
 
 




